
 آرمان ملى: بازیکنان تیم استقلال به دلیل عدم دریافت 
مطالبات خود در دو جلسه تمرینى شرکت نکرده و اعتراض خود 
را با یک استورى مشترك نشان دادند. این مسائل واکنش نکونام 

را به دنبال داشت. 
 استورى مشترك 

پس از اینکه بازیکنان استقلال در دو جلسه تمرینى اخیر 
تیم شان حضور پیدا نکردند تا به این نحو اعتراض خود را به 
مدیریت باشگاه نشان دهند، آنها حالا متنى مشترك را در 
استورى اینستاگرام خود منتشر کرده اند و در آن از مدیران 
باشگاه خواسته اند تا نسبت به عملکرد خود پاسخگو باشند. در 
این متن آمده است: هواداران فهیم استقلال! در 7 ماه گذشته 
ما بازیکنان استقلال ریالى دریافت نکردیم و با این وجود تعهد 
خود را نشان دادیم و حتى برخلاف بعضى تیم ها، بدون تسویه 
حساب و دریافت پیش پرداخت در تمرین حاضر شدیم. شما 
در هیچ کجاى دنیا تیمى را پیدا نمى کنید که بازیکنان آن 7 ماه 
دستمزد نگیرند و صدایشان درنیاید. مدیران باشگاه مثل همیشه 
قول دادند که مطالبات فصل گذشته را پرداخت کنند ولى... پول 
که نداریم، بازیکن که نداریم، امکانات هم که نیست. شما که 
مى دانستى (به قول خودتان) چرا؟ حالا نوبتى هم که باشد، نوبت 
مدیران باشگاه است که در مقابل مسئولیت خطیرى که به عهده 

گرفته اند، تعهد نشان داده و پاسخگو باشند. 
 صحبت هاى نکونام 

جواد نکونام با اشاره به مشکلات تیمش در آستانه لیگ 
بیست سوم گفت: به عشق هواداران مى مانم و کسى که قرار 
است از استقلال فرارى دهند، من نیستم. جواد نکونام درباره 
اعتصاب بازیکنان استقلال به دلیل عدم دریافت مطالبات شان 
گفت: طبیعتاً هیچ مربى اى دوست ندارد تمرینات تیمش 
تعطیل شود، آن هم در آستانه شروع لیگ ولى در عین حال 
نمى توانم به بازیکنان تیمم خرده بگیرم. بازیکنى که حدود 7
ماه هیچ دستمزدى نگرفته، چه انگیزه اى براى تمرین و بازى 
دارد؟ باید از آنها تشکر کنم که از زمان شروع تمرینات پیش 
فصل، تمام وجود خود را گذاشتند. بعد از شروع تمرینات توقع 
بچه ها این بود دستمزدشان پرداخت شود ولى از روز اول قول 

دادند و عملى نشد. بعد از تغییرات 
مجدد مدیریتى باز هم قول دادند 
دو هفته اى مشکل حل شود و 
دارد گلایه کند. سرمربى نشد. بازیکن نجیب استقلال حق 

استقلال با بیان اینکه بازیکنان استقلال غیرت دارند، تأکید کرد: 
هوادار فهیم استقلال خوب مى داند که بازیکنان بعضى تیم ها 
اول تسویه حساب فصل قبل را گرفتند و بعد تمرین کردند. این 
بچه ها اما با وجود مشکلاتى که داشتند به خاطر شرایط باشگاه 
بدون خواسته اى به تمرینات آمدند و کار را شروع کردند، در 
حالى که من خبر دارم بعضى بازیکنان جوان چه مشکلى دارند. 
براى باشگاه استقلال خیلى زشت است که بازیکن آن یواشکى 
به منزل خودش رفت و آمد کند. صاحبخانه این بازیکن را جواب 
کرده و او هم وسایلش را گوشه آپارتمان جمع کرده، اما پول 
ندارد که خانه اش را تخلیه کند. این بازیکن مى تواند درست 
تمرین کند؟ بازیکنان جوان تر از بزرگ ترها پول قرض مى کنند 
و این شرایط جالب نیست. شما چه کسى را سراغ دارید که 7

ماه حقوق نگیرد و باز کار کند؟ به شرف این بچه ها باید درود 
فرستاد. نکونام با اشاره به ناراحتى بازیکنان این تیم گفت: من 
مى گویم باشگاه پول ندارد، صاحب که دارد؟ حداقل صادقانه 
بیایند با بچه ها صحبت و بابت بدقولى پیش آمده دلجویى 
کنند. یعنى کسى حتى حرف هاى بازیکنان را بعد از دیدار با 
آلومینیوم اراك نشنیده؟ مگر مى شود اینقدر بى تفاوت بود؟ 
چطور مى شود هوادار احساس نگرانى مى کند و مقابل باشگاه 
تجمع مى کند، آن وقت کسى در باشگاه نگران نشده که بیاید 
یکسرى به تمرینات بزند یا حداقل یک تماس خشک و خالى 
با بازیکنان بگیرد. متأسفانه استقلال را به امان خودش رها 
کرده اند. این بچه ها آنقدر غیرت دارند که با جیب خالى هم براى 
اعتبار استقلال بجنگند همان طور که فصل گذشته جنگیدند. 
این حرف بازیکنان بود که حداقل مى توانستند سر تمرین 
حاضر شوند و احوالى مى پرسیدند. وى درباره شروع لیگ برتر 
گفت: 9 روز دیگر با صنعت نفت آبادان بازى داریم. نه دستمزد 
بازیکنان فعلى را داده و نه بر اساس لیست مورد نیاز بازیکن 
خریده ایم. وقتى هم مى گوییم تنها هستیم ناراحت مى شوند. 

باشگاه به هوادار واقعاً خودم هم مانده ام. چرا هیچ کس در 
توضیح نمى دهد؟ همه روزه سکوت گرفته اند. حداقل به هوادار 
یک چیزهایى را توضیح بدهید. در استقلال ثانیه و لحظات 
برایمان مهم است. نمى شود در استقلال وعده فردا را داد. شما 
هر کارى دارید باید همین امروز انجام دهید. گوش هوادار هم 
از این حرف ها پر است. مدام مى گویند ما براى آواربردارى و 
ریل گذارى آمده ایم، وضعیت خراب است و کشتى باشگاه به گل 
نشسته، بعد که ما دو کلمه حرف مى زنیم مى گویند دارد بذر نا 
امیدى مى کارد! آقایان قطار لیگ راه افتاد، براى لیگ بیست و 
چهارم مى خواهید ریل گذارى کنید؟! سرمربى استقلال با گلایه 
از بعضى رفتارها، تصریح کرد: قرارداد بازیکن افشا مى شود، 
کسى از باشگاه این موضوع را محکوم نمى کند. اخبار دروغ در 
بعضى رسانه هاى خاص منتشر مى شود، باشگاه واکنشى نشان 
نمى دهد. پول که نمى آورید، حداقل جلوى این کارها را بگیرید. 
مدام در حال محکوم کردن بازیکن و مربى هستید ولى در مقابل 
جوسازى هاى بیرونى سکوت کرده اید. فردا چطور مى خواهید 
در لیگ حق مان را بگیرید؟ کار شروع نشده وضعیت این است، 
خدا به آخر و عاقبت مان رحم کند! نکونام گفت: دغدغه من الان 
نه قرارداد خودم است نه دستیارانم، بلکه حل مشکلات بازیکنان 
فعلى است. بازیکن که نمى گیریم، حداقل به این بچه ها بها 
بدهیم. چند روز به شروع لیگ مانده؟ در بعضى پست ها بازیکن 
نداریم یا یک بازیکن داریم. خداراشکر طورى برنامه ریزى شده 
که ما نباید یک بازیکن مصدوم هم بدهیم! من اگر حرفى مى زنم 
براى خودم نیست، براى  شأن و اعتبار استقلال است. چند بار 
گفته ام، الان هم مى گویم، از حق خودم مى گذرم ولى از حق 
استقلال و هواداران نمى گذرم. وى ضمن اشاره به بعضى اتفاقات 
اخیر، خاطرنشان کرد: دوستان گفته اند با من نمى توانند کار 
کنند و با اتفاقاتى که رقم مى خورد، خودش مى گذارد و مى رود 
اما من به عشق هواداران استقلال مى مانم. نه! کسى که قرار است 

از استقلال فرارى دهند، من نیستم. 
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عدم برگزارى تمرین و استورى مشترك بازیکنان 

︠︳ و ﹡︪︀ن «﹡﹊ــ﹢﹡︀م» 
︋︣ای دو︨︐︀ن! 

  کوتاه
تسنیم: باشگاه تراکتور به طور رسمى خبر حضور محمد 
نادرى در تمرینات این تیم را منتشر کرد تا مهر تأییدى بر توافق 
این باشگاه با مدافع فصل گذشته تیم آلتاى ترکیه باشد. باشگاه 
تراکتور در بند آخر خبر خود اعلام کرده است، «نادرى به تمرینات 
شاگردان خمس اضافه شده است تا در صورت فراهم شدن بستر 
همکارى و توافق طرفین، قرارداد رسمى وى منعقد شود»، اما 
ظاهراً موضوع چیز دیگرى است. طبق قانون جدید فوتبال ایران، 
هر باشگاه مى تواند از 5+1 بازیکن خارجى (پنج بازیکن خارجى 
+ یک بازیکن آسیایى) در لیست خود بهره ببرد. البته این قانون 
در شرایطى اعمال مى شود که جذب بازیکنان ایرانى حاضر در 
لیگ هاى خارجى نیز سهمیه بازیکن خارجى براى باشگاه ها 
احتساب خواهد شد. به این ترتیب و با توجه به جذب شجاع 
خلیل زاده و امیرحسین حسین زاده تراکتور تا این لحظه از شش 
سهمیه بازیکن خارجى خود استفاده کرده و دیگر سهمیه اى 
ندارد که همین موضوع وضعیت نقل و انتقالاتى این تیم را به شدت 
تحت تأثیر قرار داده است. همین قانون هم باعث شد تا نصیرزاده 
در جلسه چند روز پیش کارگروه نظارت بر قراردادها و سقف 
بودجه باشگاه ها با منصور قنبرزاده نایب رئیس فدراسیون فوتبال 
درگیرى لفظى پیدا کند، اما در نهایت تلاش مدیرعامل باشگاه 

تراکتور براى تغییر این قانون بى فایده بوده است. 

بیــن المــلل
  نقل وانتقالات تابستانى از جذب ایلکاى گوندوغان، هافبک 
سیتى، خبر داد. این بازیکن تا سال 2025 با این باشگاه کاتالانى 
قرارداد خواهد داشت و بند فسخ این قرارداد 400 میلیون یورو 
خواهد بود. ایلکاى گوندوغان، خرید تابستانى بارسلونا درباره 
مقایسه پپ گواردیولا و ژاوى ارناندس گفت: هر دو از یک مکتب 
فکرى مى آیند. مکتب بارسلونا روى شیوه مربیگرى هر دو تاثیر 
داشته است. مالکیت توپ خیلى براى این مکتب مهم است. تلاش 
براى ایجاد موقعیت، بازى هوشمندانه و یافتن فضا کارهایى است 
که در بارسلونا انجام مى دهیم و در سیتى هم همین کارها را انجام 
مى دادیم. همواره نتایج بارسلونا را دنبال مى کردم و برایم بسیار 
مهم بود که سرنوشت تیم چه مى شود. اکنون بسیار خوشحالم و به 
خودم افتخار مى کنم که در این تیم بازى مى کنم. من از بازیکنانى 
هستم که به مالکیت توپ علاقه زیادى دارم و این سبک بازى 
به بارسلونا کمک زیادى مى کند. در بارسلونا همه امکانات فنى و 
زیرساختى براى موفقیت وجود دارد و فکر مى کنم فصل خوبى 
را تجربه خواهیم کرد. بى صبرانه در انتظار شروع با بارسلونا 
هستم. او در پاسخ به این سوال که توپ 
طلاى 2023 باید به چه بازیکنى برسد؟ 
افزود: من فکر مى کنم رقابت بین لیونل 
مسى و ارلینگ هالند است. من هیچ کس 
دیگرى را نزدیک به آنها نمى بینم. هر دو 
فصل فوق العاده اى را پشت سر گذاشتند 
و هر دو قهرمان شدند. خوشحالم 
که من کسى نیستم که تصمیم 
بگیرم اما فکر مى کنم هر دو آنها 

شایسته توپ طلا هستند. 

کامران قاسم پور 
به جهانى بلگراد مى رسد؟ 

 ایسنا: دکتر سهراب کیهانى گفت: شرایط 
قاسم پور خوب است و همه تلاش خود را 
مى کنیم که به قهرمانى جهان بلگراد برسد. 
کامران قاسم پور ستاره کشتى آزاد ایران این 
روزها در حال پشت سر گذاشتن مصدومیت 
زانوى خود است تا براى مسابقات جهانى بلگراد 
آماده شود. البته فعلا مشخص نیست که او قطعا 
در این تورنمنت حضور خواهد یافت یا خیر. 
سهراب کیهانى دکتر معالج کامران قاسم پور 
و عضو هیات رئیسه فدراسیون کشتى، درباره 
آخرین وضعیت مصدومیت ملى پوش کشتى 
آزاد ایران گفت: خوشبختانه کامران روند درمانى 
خوبى را طى مى کند و الان وضعیت خوبى دارد. 
او در پاسخ به این سوال که آیا قاسم   پور به جهانى 
بلگراد مى رسد؟ توضیح داد: یک تیم کارى 
متشکل از مربیان، فیزیوتراپ، کامران و بنده 
تشکیل داده ایم تا با هماهنگى زیاد، بهترین 
روند درمانى براى او طى شود. همه تلاش خود 
را مى کنیم تا قاسم پور به مسابقات جهانى برسد. 

خارج ازمستطیل سبز

فلاح: میراسماعیلى 
از عنوان «اختلاس» تبرئه شد 

مدیرکل حقوقى وزارت ورزش و جوانان 
درباره آخرین وضعیت رفع تعلیق رئیس پیشین 
فدراسیون جودو گفت: پرونده وى در حال بررسى 
است و منتظر راى و تصمیم قطعى از سوى حوزه 
معاونت ورزش حرفه اى و قهرمانى وزارت ورزش 
و جوانان هستیم. مرتضى فلاح در گفت وگو 
با ایسنا درباره آخرین وضعیت پرونده آرش 
میراسماعیلى اظهار کرد: آخرین دادنامه صادر 
شده براى آرش میراسماعیلى تقریبا از 7 موضوع 
مطرح شده از چند مورد تبرئه و تنها یک مورد 
اتهام آن مربوط به اختلاس بوده که به تصرف 
غیرقانونى اموال دولتى تغییر عنوان داده شده 
است. وى در پاسخ به این پرسش که این طور 
به نظر مى رسد که وى از اتهام وارده تبرئه شده 
است؟ گفت: از این موضوع اطلاعى ندارم. عنوان 
مجرمانه او اختلاس بود و از این مساله تبرئه شده 
و به جرم دیگر براساس موضوع ماده 598 قانون 
مجازات اسلامى دایر بر تصرف غیرقانونى در 
اموال دولتى با پرداخت جریمه نقدى محکوم 

شده است.

خبـــــر

مشکلات عجیب استقلال 

پارسال هم استقلال براى انتخاب سرمربى مشکل داشت و 
قبل تر نیز در معرفى مدیرعامل مشکلاتى بر سر راه باشگاه وجود 
داشت. مشکلاتى که براى استقلال به وجود مى آید براى هیچ 
باشگاهى در دنیا پیش نمى آید. در ابتداى فصل که باید بودجه 
تعیین شود و بازیکن جذب کنند، هیچ چیز سرجایش نیست. 
اگر قرار باشد تغییراتى در مدیریت باشگاه بدهند باید در اواسط 
فصل این کار انجام شود. اتفاقاتى در استقلال رخ مى دهد که 
زیبنده هوادار نیست، طرفدار که گناهى ندارد؛ در سرما و گرما 
مشوق تیمش است. نباید تیمى که هم اکنون باید در آسیا حرفى 
براى گفتن داشته باشد، با ناعدالتى از لیگ قهرمانان آسیا حذف 
شود. وقتى مسئولى مى تواند مانع حذف استقلال از آسیا شود 
چرا جلوى آن اتفاق را نگرفتند؟ چرا الان داغ دل مردم را تازه 
کردید؟ این اتفاقات هر ساله استقلال را از کورس قهرمانى و 
جذب بازیکن عقب مى اندازد. مگر قرار است معجزه اى رخ دهد 
که وضعیت باشگاه استقلال تغییر کند؟ من با اکثر بازیکنان در 
ارتباط هستم و مى دانم قراردادهاى شان چقدر است؟ بازیکن 
تاپ هر مقدار که پول مى گیرد نوش جانش، اما نه بازیکنى که 
سال قبل 100 میلیون مى گرفت، اما الان قراردادش یک میلیارد 
شده، چون این پول براى بازیکن بى کیفیت معقول نیست. قطعا 
قرارداد رونالدو با یک بازیکن عربستانى باید فرق داشته باشد، 
اما مدیریت اشتباهى سال قبل در استقلال باعث شد تا بدهى 
سرسام آورى به بار بیاید. متاسفانه هر سال بدهى روى بدهى 
انباشته مى شود و هر مدیرى که مى آید اعلام مى کند بدهى قبلى 
را مى دهد. رضایت مربى از بازیکن در متن قرارداد باید باشد، چرا 
باید در آپشن  قرارداد ها رضایت مدیرعامل باید باشد؟ این آپشن 
خیلى خنده دار است! بعضى هاى روى کار آمدند که نباید در 
فوتبال باشند و فوتبال مان به خاطر سوءمدیریت پسرفت مى کند. 
بقیه کشور هاى آسیایى در حال پیشرفت هستند، چون مدیریت 
درستى دارند. هم اکنون باشگاه استقلال بحران دارد، اما کسى 
نمى تواند این بحران را کنترل کند. على خطیر استقلالى است، اما 
تا به الان چه کار مفیدى انجام داده؟ جز اینکه جلوى پاى سرمربى 
تیم سنگ مى گذارد. من به عنوان یک هوادار از باشگاه حمایت 
مى کنم، اما حمایت من تنهایى فایده ندارد و حمایت باید از بالا 
باشد. استقلال 5 بازیکن از دست داده و باید جایگزین براى این 
نفرات جذب شوند. بازیکن خارجى هم نمى آید به ریال پول بگیرد. 
گفتند بازیکنان داخلى قرارداد هاى شان را کم کنند آیا بازیکن 
خارجى هم قراردادش را کاهش مى دهد؟ چرا باید تمام مشکلات 
و قوانین بر علیه استقلال باشد تا متضرر شود. اگر قانونى هم وجود 
دارد باید براى همه یکسان باشد. برخى از مدیران در فوتبال ایران، 
مدیریت فوتبالى بلد نیستند و مدیریت در فوتبال با کارخانه فرق 
دارد. رضا درویش ارتباطاتش قوى تر از مدیرعامل استقلال است. 
آیا قرارداد بیرانوند همان قیمتى است که نوشته شده؟ نمى توانیم 

خودمان را گول بزنیم! 

سیدمهدى سیدصالحى مهاجم سابق تیم هاى 
سپاهان، پرسپولیس و استقلال در خصوص 
شرایط فعلى شاگردان نکونام و گل محمدى 

صحبت کرد. 
این  وضعیت  خصوص  در  شما  نظر 

روزهاى استقلال چیست؟
 استقلال این روزها شرایط خوبى ندارد و 
دلیلش وقت کشى هاى مدیریت قبلى باشگاه 
بود و در ادامه هم وقتى از این مجموعه جدا شد 
همین تغییرات مدیریتى خودش به تیم در این 
مقطع ضربه مى زند. مدیر جدید وقتى روى کار 
مى آید نمى تواند در لحظه تغییرى ایجاد کند و 
فعالیت هاى این چنینى نیاز به زمان دارد. على 
خطیر هم تازه روى کار آمده و تا بخواهد کارى 
انجام دهد یا منابع مالى فراهم کند زمان مى برد و 
در این مقطع استقلال از این بابت ضربه مى خورد. 
براى همین آنها نتوانستد در حد انتظار یارگیرى 
کنند. با این حال چند بازیکن خوب و با کیفیت در 
روزهاى اخیر به این تیم اضافه شد ولى انتظارات 
در خصوص این تیم برآورده نشده خصوصا در خط 
حمله با از دست دادن قایدى و محبى تضعیف 
شدند و پر کردن جاى خالى این دو نفر هم کار 

دشوارى است. 
در مورد وضعیت پرسپولیس چه نظرى 

دارید؟
 آنها برعکس استقلال توانستند ثبات مدیریتى 
و کادرفنى داشته باشند و همین موضوع آنها را 
کلى جلو انداخت. مهم ترین کارکرد مدیریتى 
پرسپولیس در این فصل حفظ ستاره هاى تیم و 
شاکله اصلى تیم بود و در کنارش نفرات خوبى 
جذب شدند. آل کثیر رفت و زاهدى جایش آمد، 
کامیابى نیا رفت و ریگى جایش آمد و فقط فکر 
مى کنم یک مهاجم ششدانگ در خط حمله باید 

اضافه کنند تا تکمیل شوند. 
به تیم فرهاد مجیدى رفت و ناراحتى 
هواداران استقلال از این موضوع مطرح شد!

 هواداران استقلال نباید از فرهاد مجیدى 
ناراحت باشند. این کم کارى و تعلل مدیریت قبلى 
باشگاه بود و بد عهدى او در قبال تیم شباب الاهلى 
که باعث شد قایدى جدا شود و نباید از فرهاد 
مجیدى ایراد گرفت. او براى تیمش به بازیکن نیاز 

داشت و جذبش کرد. 
مدعیان قهرمانى چه تیم هایى خواهند 

بود؟
 هنوز زود است بخواهیم در این خصوص 
اظهارنظر کنیم و باید حداقل -87 هفته از شروع 
لیگ بگذرد تا ببینیم کدام تیم ها اوضاع خوبى 
دارند. یک وقت هایى یک تیم پرستاره است ولى 
نمى تواند خوب عمل کند و برعکسش هم صادق 
است ولى فکر مى کنم سپاهان و تراکتور در کنار 
استقلال و پرسپولیس بتوانند مدعیان این فصل 

باشند.

علیرضا واحدى نیکبخت 
 کارشناس فوتبال 

سید صالحى:
شرایطاستقلالبا

پرسپولیسمتفاوت
است

را تجربه خواهیم کرد. بى صبرانه در انتظار شروع با بارسلونا 
هستم. او در پاسخ به این سوال که توپ 
2023طلاى 2023طلاى 2023 باید به چه بازیکنى برسد؟ 
افزود: من فکر مى کنم رقابت بین لیونل 
مسى و ارلینگ هالند است. من هیچ کس 
دیگرى را نزدیک به آنها نمى بینم. هر دو 
فصل فوق العاده اى را پشت سر گذاشتند 
و هر دو قهرمان شدند. خوشحالم 
که من کسى نیستم که تصمیم 
بگیرم اما فکر مى کنم هر دو آنها 

شایسته توپ طلا هستند. 

مشکلات عجیب استقلال 

دادند و عملى نشد. بعد از تغییرات 
مجدد مدیریتى باز هم قول دادند 
دو هفته اى مشکل حل شود و 

a r m a n m e l i . i r

بحث مىکنیم اما با قنبرزاده اختلافى ندارمنصیرزاده:
مدیرعامل باشگاه تراکتور در واکنش به خبر 
مربوط به جدال لفظى خود با قنبرزاده گفت: ما 
در کارگروه سقف بودجه باشگاه ها با هم بحث 
و صحبت مى کنیم، اما نظر نهایى را رئیس 
فدراسیون فوتبال مى دهد. هوشنگ نصیرزاده 
در گفت و گو با تسنیم درباره اینکه شنیده 
مى شود در جلسه بررسى قانون سقف بودجه 
باشگاه ها جدال لفظى با منصور قنبرزاده نایب 
 رئیس فدراسیون فوتبال داشته است، اظهار 
داشت: ما در کارگروه نظارت بر قراردادها و 
سقف بودجه باشگاه ها با هم صحبت مى کنیم. 
مطالبى خواندم که صحت ندارد. ما چند نفر 

هستیم که با هم بحث مى کنیم و هر کسى 
نظرى دارد، اما حرف آخر را رئیس فدراسیون 
فوتبال مى زند. اینکه گفته مى شود اختلاف 
داشتیم درست نیست، من و قنبرزاده 33

سال است با هم دوست هستیم و هیچ وقت 
اختلافى نداشتیم. «ظاهراً شما خواستار تغییر 
قانونى مربوط به جذب بازیکنان ایرانى شاغل 
در لیگ هاى خارجى بودید که این موضوع با 
مخالفت دیگر اعضا روبه رو شده است. وى در 
واکنش به طرح این موضوع گفت: باید نظر 
تمام اعضاى کارگروه گرفته شود. قنبرزاده یک 
رأى دارد و من هم یک رأى؛ حرف آخر را هم 

رئیس فدراسیون فوتبال مى زند. مدیرعامل 
تراکتور راجع به اینکه رئیس فدراسیون هم 
با تغییر این قانون مخالفت کرده است و حتى 
شنیده مى شود چند روز پیش برگه اى از سوى 
همه اعضا امضا شده تا قوانین در سال جارى 
تغییر نکند، تصریح کرد: خیر اینطور نیست. 
آن موضوع ربطى به این جریان نداشت. آن 
زمان برخى پیشنهادات بود که موردقبول 
واقع نشد. نصیرزاده در مورد اینکه حضور او 
و على خطیر در کارگروه نظارت بر قراردادها 
و سقف بودجه باشگاه ها باعث ایجاد تضاد 
منافع مى شود و اعتراض برخى ها را در پى 

داشته است، گفت: من در این کارگروه نماینده 
باشگاه هاى خصوصى هستم و على خطیر هم 
نماینده باشگاه هاى دولتى! «اما زمانى که 
خطیر در کارگروه عضو شد در هیچ باشگاهى 
فعالیت نداشت؟»، وى در پاسخ به طرح این 
پرسش گفت: آن زمان مشاور عالى رئیس 
فدراسیون فوتبال بود! مدیرعامل تراکتور در 
مورد اینکه اکنون «چه کسى خطیر را نماینده 
باشگاه هاى دولتى معرفى کرده و چطور این 
فرآیند طى شده است؟»، توضیح داد: به هر 
حال در جایگاهى که الان خطیر قرار گرفته این 

عنوان براى او تعریف شده است!

پاول متئوس مربى تمرین دهنده تیم ملى 
والیبال روز چهارشنبه به همراه پسرش وارد 

تهران مى شود.
به گزارش مهر به نقل از فدراسیون والیبال، 
بیست ودومین دوره رقابت هاى والیبال قهرمانى 
مردان آسیا از 28 مرداد تا چهارم شهریور به 
میزبانى شهر ارومیه و با شرکت 18 تیم برگزار 
خواهد شد. تمرینات تیم ملى والیبال ایران براى 
حضور شایسته در این رقابت ها از ساعت 11 روز 
(سه شنبه سوم مرداد) با حضور 18 بازیکن در 
سالن فدراسیون والیبال آغاز شد. یاناس ویچیچ 

مربى بدنساز تیم ملى والیبال ایران که صبح دیروز 
از طریق فرودگاه امام خمینى (ره) وارد تهران 
شد، ملى پوشان را در تمرین نوبت عصر همراهى 
خواهد کرد. از سوى دیگر فدراسیون والیبال با 
پاول متئوس مربى تمرین دهنده لهستانى تیم 
ملى ایران براى ادامه همکارى به توافق رسید 
و این مربى نیز روز چهارشنبه چهارم مرداد به 
همراه پسرش وارد تهران مى شود. توافق قبلى 
فدراسیون با متئوس تا پایان لیگ ملت ها 2023

بود.پاول متئوس وییسکى مشهور به «بویک» 
متولد سال 1983 و از مربیان حرفه اى والیبال 

لهستان است که سابقه عضویت در تیم هاى ملى 
و رده هاى سنى مختلف این کشور را به عنوان 
پاسور از سال 2005 تا 2016 دارد. سیدمحمد 
موسوى، میلاد عبادى پور، مهدى جلوه، امیررضا 
سرلک، محمد ولى زاده، پوریا حسین خانزاده، 
میثم صالحى، شهروز همایونفرمنش، امیرحسین 
اسفندیار، مبین نصرى، امین اسماعیل نژاد، بردیا 
سعادت، صابر کاظمى، محمدرضا حضرت پور، 
آرمان صالحى، محمدطاهر وادى، على رمضانى و 
جواد کریمى 18 بازیکن حاضر در تمرینات تیم 

ملى والیبال ایران هستند.

ویسى: مقابل استقلال بچه ام را هم «له» مى کردم!
عبد ا... ویسى سرمربى صنعت نفت آبادان در خصوص برخى حاشیه هاى 

فصل گذشته این تیم در دیدار مقابل استقلال صحبت کرد. 
یکى از بازى هاى مهمى که در صنعت نفت در فصل گذشته 
داشتید مقابل استقلال در ورزشگاه آزادى بود، تساوى در تهران 
شما را به بقا امیدوار کرد و استقلال هم از کورس قهرمانى دور شد. 
در اواخر این دیدار حاشیه هایى بین شما و ساپینتو به وجود آمد که 
حتى باعث شد سرمربى استقلال بگوید ویسى را نمى شناسد و او 

باید پاسپورتش را به من نشان دهد. 
در آن مقطع اگر با خانواده خودم هم بازى مى کردم به آنها رحم نمى کردم 
چون تمام تلاش مان را مى کردیم که صنعت نفت بماند. اگر با بچه ام هم بازى 
داشتیم، بچه ام را له مى کردم و دنبال این بودم مردمى که براى برد مقابل مس 
و نساجى خودشان را به هوا و زمین زدند را خوشحال کنم. بازى با استقلال 
روز خوبى براى تیم ما بود و تمام ایران دنبال نتیجه آن بازى بودند چون با برد 
استقلال در کورس قهرمانى باقى مى ماند و نتیجه گرفتن صنعت نفت هم 
ما را به بقا امیدوار مى کرد. بازیکنان را تفهیم و آنها را به لحاظ ذهنى آماده 
کردیم و اینقدر خوب بودیم وقتى با یک گل هم عقب افتادیم توانستیم نتیجه 
را جبران کنیم. وقتى ما خوب بودیم چه کسى توانست جلوى ما را بگیرد. به 

نظر من ساپینتو باعث شد استقلال قهرمان نشود. 
بالاخره با ساپینتو آشتى کردید؟

دیگر او را ندیدم و فرصتى براى آشتى پیدا نکردم. مربى خارجى وقتى به 
فوتبال ما مى آید باید به ما درس بدهد. زیاد در تمرینات تیم هاى خارجى 
شرکت کردم. دوره اى در تمرینات بارسلونا حضور یافتم و تا یک سال براى 
خودم تمرین طراحى مى کردم، هنوز بعد از 20 سال کارهاى بدنى تیم  هایم را 
با متدهاى تمرین بارسلونا طراحى مى کنم. به خاطر همین است که مى گویم 
مربى خارجى باید به ما به لحاظ اخلاقى هم درس بدهد، اینکه در کشور 

خودم از من هویت بخواهد یک توهین است. هویت من معلوم 
است، من با یک تیم بى نام و نشان مثل صباى قم آسیایى و با تیم 
استقلال خوزستان قهرمان شدم و شاهین بوشهر را لیگ برترى 

کردم. ساپینتو اگر هویت فوتبالى من را مى خواست که معلوم 
است و اگر هویت اجتماعى من را مى خواست بداند من یک 

ایرانى هستم و او نباید این حرف را به من مى زد. ساپینتو به 
من توهین کرد و من هم از کوره در رفتم. 

مهدى تاج رئیس فدراسیون در روزهاى 
گذشته عنوان کرد که یک مدیر برنامه 127

میلیارد در یک فصل درآمد داشته است. 
آقاى تاج! شما که این مسائل را مى دانید و دوست 
ما هستید، دخالت کنید چرا این اتفاقات مى افتد؟ آیا 
مدیر برنامه مسى هم 10 بازیکن دیگر هم دارد؟ نهایت 

2یا 3 بازیکن دارد. الان من حرف بزنم باعث ناراحتى 
مدیربرنامه ها مى شود. 10 تا دوست دارم که مدیر برنامه 
هستند و با همه آنها هم رفاقت دارم و هیچ بازیکنى هم 
از آنها نگرفتم در صورتى که رفت و آمد خانوادگى هم 
با آنها دارم. هیچ بازیکنى از مدیر برنامه اى نگرفتم. 
بازیکنان خارجى اما مدیربرنامه داشتند. در مجموع باید 
بگویم سازمان لیگ، فدراسیون فوتبال، کمیته اخلاق، 
کمیته انضباطى، حفاظت اطلاعات مى دانند و هیچ کس 
هم چیزى نمى گوید چون آنها بزرگ تر هستند. بارها 
گفتم اگر حفاظت اطلاعات ورود کند فوتبال ما بسیار 
پاك و منزه مى شود. از لیگ هاى پایین تر که شرط بندى 

و قمار در آن هست تا لیگ برتر. 

توافــق
 فدراسیون والیبال 
با مربى لهستانى

 کردم! کردم! کردم! کردم!
خودم از من هویت بخواهد یک توهین است. هویت من معلوم 
است، من با یک تیم بى نام و نشان مثل صباى قم آسیایى و با تیم 
استقلال خوزستان قهرمان شدم و شاهین بوشهر را لیگ برترى 

کردم. ساپینتو اگر هویت فوتبالى من را مى خواست که معلوم 
است و اگر هویت اجتماعى من را مى خواست بداند من یک 

ایرانى هستم و او نباید این حرف را به من مى زد. ساپینتو به 
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آقاى تاج! شما که این مسائل را مى دانید و دوست 
ما هستید، دخالت کنید چرا این اتفاقات مى افتد؟ آیا 
 بازیکن دیگر هم دارد؟ نهایت 

 بازیکن دارد. الان من حرف بزنم باعث ناراحتى 
 تا دوست دارم که مدیر برنامه 
هستند و با همه آنها هم رفاقت دارم و هیچ بازیکنى هم 
از آنها نگرفتم در صورتى که رفت و آمد خانوادگى هم 
با آنها دارم. هیچ بازیکنى از مدیر برنامه اى نگرفتم. 
بازیکنان خارجى اما مدیربرنامه داشتند. در مجموع باید 
بگویم سازمان لیگ، فدراسیون فوتبال، کمیته اخلاق، 
کمیته انضباطى، حفاظت اطلاعات مى دانند و هیچ کس 
هم چیزى نمى گوید چون آنها بزرگ تر هستند. بارها 
گفتم اگر حفاظت اطلاعات ورود کند فوتبال ما بسیار 
پاك و منزه مى شود. از لیگ هاى پایین تر که شرط بندى 


